

Hong Kong Pavilion 香港展团



展团历史	第六届
Edition	6 th edition
主办单位	香港电子业商会
Organiser	Hong Kong Electronic Industries Association
主题	香港高品质和创新的LED及其广泛应用
Theme	Hong Kong's quality and innovative LEDs for wide applications
展团亮点	目的旨在推广香港LED产业的品质认证。展品包括工业照明、户外照明、小型LED灯具、LED彩色灯泡、智慧能源解决方案等。
Pavilion Highlights	Product groups include industrial lighting, outdoor lighting, small LED lamps, LED colour light bulb, smart energy solutions and more.

香港展团主办单位简介 Introduction of Hong Kong Pavilion Organiser



香港电子业商会是一个非牟利机构,成立于1980年。一直以业界的需要及协助会员发展商机为原则,积 极推动本地电子及科技发展。

转眼香港电子业商会陪伴业界走过35载,得到各位会董,执委及会员的大力支持,过去举办了不同活动 包括:研讨会,专辑讲座及考察团等协助业界持续发展。同时与世界各地政府及电子商会保持紧密联系, 协助谘询与业界有关的政策。

随著智能家居系统的日渐普及,LED照明产品的应用更可大大提高。同时,"自行组装"(do-it-yourself,DIY) 将会是未来产品的主要趋势,相关产品设计新颖而且广泛应用于家居照明,加入"环保节能"的元素,销售额有所增长。另外,"智能照明系统"吸引厂商投入研发,透过物联网科技,创作一个智能 平台,连接家居及以外的不同电子和照明设备,为用家带来新体验。

The Hong Kong Electronic Industries Association (HKEIA) is a non-profit trade organization. Since it was established in 1980, the HKEIA has aimed to provide the industry with a platform for better co-operation and business development. It dedicated to promoting the electronics industry and technology development in Hong Kong. The HKEIA has accompanied the industry for 35 years. With the support of all its office bearers, executive committee members and friends from all fields, it has undertaken a large variety of activities for the industry's sustainable development, including seminars, technical conferences and business tours. HKEIA have also liaised and cemented ties with oversea governments and electronics trade associations.

Recently, LED industry is still growing with the upcoming trend of Smart Home. We anticipate DIY (do-it-yourself) products will be the market trend which are already becoming more popular in these days. Related hardware items are enhanced with modernity in design as well as environmental concerns, all these lighting products are selling well in the market. The lighting industry will keep on developing "Smart" lighting system with the concept of Internet of Things (IoT), connecting various devices at home by a smart platform through APP operated mobile devices.

香港展团展商 Hong Kong Pavilion Exhibitors



雅加科技有限公司 Aska Technology Ltd **Cyan Technology Ltd**

展位号 Booth no.: 11.2 C56



CYAN智慧能源方案提供商

- CvLux®集成式无线系统。易于与各种不同的照明技术配合实施完整的能源管理策略。
- #CvLec®集成式无线协议。易于与现有的电表设计结合.协助公用事业部门架构点对点及 网状通讯网络。

CYAN :

Energy Saving and Smart Energy Solutions Provider

- CyLux® an Integrated Solution level wireless system. Simple and easy to implement with all lighting technologies enabling comprehensive energy saving management policies to be implemented.
- # CyLec® an Integrated Solution level wireless protocol. Simple and easy to implement in existing meter designs and allows utilities to implement point to point & mesh communications within Metering Networks

Tel: 852-27908668

Fax: 852-27903332

Email: sales@aska.com.hk

Website: www aska com hk 展位号 Booth no.: 11.2 D57



昂迅光电有限公司 AW Lighting Ltd

我司专业从事G4.G9.E14和R7S小灯珠多年。我们不仅有很多来自全球各 个地方的优质的顾客,而且我们有很多领先的LED技术。应对于欧洲市场 ,我们所有的产品均有CE和 RoHs证书,部分产品获得了ErP证书。对于 美国和加拿大市场,我们的部分产品也获得了来自Intertek公司认证的 ETL证书。

AW Lighting Ltd provides a wide range of small LED lamps which focus on G4, G9, E14 and R7S for many years. We have many well-known customers in the world and serve with leading LED technology. Our products got CE, RoHs and ErP certification for European markets. ETL certificate form Intertek also accredited for US and Canadian markets.

Tel: 852-35406538

Fax: 852-35406536 Email: alfredlau@awmcc.com.hk



Website: www awmcc com hk

展位号 Booth no.: 11.2 C58



依莱特照明(香港)有限公司 Elight LED (HK) Co Ltd

创新型的冷库灯, 投光灯, 工矿灯,路灯。

Cold storage lamp, floodlight, high bay light, street light, with innovative design.

Tel: 86-13802706531 Email: info@elightled.com

Website: www.elightled.com



香港昆泰照明国际有限公司 HKKTL

Tel: 86-760-23376729

新款工矿灯,油站灯,投光灯,足球场专用灯具

LED high bay, petrol station lamp, floodlight, lamp for football field







阻STC

香港标准及检定中心 Hong Kong Standards and Testing Centre

Email: ktllighting@vip.163.com

香港标准及检定中心(STC)为配合LED灯具产品的发展,提供LED灯 具产品认的测试服务,包括LED灯具安全、电磁波兼容(EMC)、光 生物安全及效能表现等一站式测试服务,突显产品优势,为生产商 抢占市场先机。

With technological innovation and development, the traditional incandescent light bulb and fluorescent lamp are going to be replaced by LED lighting. There are various types of LED lighting products for consumers today where the safety use of the LED lighting must comply with related product standards.

In order to ensure the safety of LED lighting products, Hong Kong Standards and Testing Centre (STC) provides comprehensive testing services including lighting safety, photobiological safety, luminous intensity distribution and energy efficiency etc. Manufacturers can enjoy our one-stop testing services and get their LED lighting products stand out in the market.

Tel: 852-26661888

Fax: 852-26644353

Email: hkstc@hkstc.org



展位号 Booth no.: 11.2 D51



Website: www.stc-group.org

LUMAN > illuminating the greens

绿能环保有限公司 Luman Environmental Ltd

轨道灯一直是LUMAN的皇牌产品,今年我们诚意推出一体化轨道灯的 新系列 — R80Gen2,使用最前端的技术 — 纯铝冷银压铸出一体化的 灯体,使整灯都成为散热部分,令同一尺寸灯体的可达功率比市面一 般的轨道灯高最少30%!加上我们一站式、多样化的配套,如不同 比ED芯片/电源选项、遮光片、阔/窄反射角度等,迎合不同客制项 目的需求!

LUMAN proudly introduce our new uni-body track light, R80 Gen2, which is formed by most advanced technology — Cold Pressing of pure aluminum, which makes the whole lamp a perfect heat sink, adapting min 30% higher in power and heat dissipation effect than normal track lights together with different solutions, e.g. different LED/drivers options, barn doors, wide/narrow beam angle reflectors, cater for different applications and needs.

Tel: 852-29098600

Fax: 852-39098601

Email: info@lumanlighting.com



展位号 Booth no.: 11.2 C50

Website: www.lumanlighting.com 展位号 Booth no.: 11.2 D06

CE ales Pos

16



顺时国际发展有限公司 Shun Sze International Development Limited

重点产品:

LED球泡灯,LED彩色球泡,LED彩色防水灯串,LED磁力长条灯,LED地灯,LED洗墙灯,LED圆点灯,LEDT8灯管

Highlighted products:

LED Bulb, LED Color Light Bulb, LED Color Waterproof Decorative Light String, LED Magnet Strip Light, LED Floor Light, LED Wall Washer, LED Dot Light, LED T8 Tube Light

Highlighted technologies:

LED Magnet-Fix Mini Light Tube

LED 便携充电式灯条

Tel: 852-28961382

Fax: 852-25563267

Email: info@shunsze.com.hk

(C) and 1900

Website: www.shunsze.com.hk